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Ad 1) Siden sidst 
Referat gennemgået uden kommentarer. 
 

Ad 2) Overlevering fra kommunen 
Konsulenten der er hyret til at assistere os ifm. overleveringen, har – efter 6 ugers forsinkelse og adskillige 
rykkere – endelig fremsendt noget materiale, der desværre ikke lever op til bestyrelsens forventning. Materialet 
er i en stand som bestyrelsen ikke vil sende videre til kommunen. Pga. forsinkelsen har bestyrelsen mistet 
tilliden til at materialet kan blive bedre indenfor overskuelig tid. 
 
Lars har derfor gennemarbejdet materialet og der foreligger nu et rigtigt godt grundlag, der forventes afsluttet 
og afsendt til kommunen inden sommerferien. 
 
Lars har tillige taget kontakt til en anden konsulent, som har svaret på de spørgsmål, der er opstået i det 
afsluttende arbejde. 
 
Torben laver udkast til mail til konsulenten vedr. samarbejdet. 
Lars laver de sidste tilpasninger til materialet samt udkast til følgebrev til kommunen. 
 
Når papirer er sendt til kommunen bliver de ligeledes lagt på hjemmesiden. 
 
 
 
 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Torben (94), Lars (107), Kim (77) 

Afbud: Lasse (127) 

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 77 

Dato: 19. juni 2013  

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Siden sidst 
2. Overlevering fra kommunen 

a. Status på skader 
b. Afsendelse af rapport 
c. Opfølgning overfor Peter Hartvig 

3. Økonomi 
a. Indbetaling af kontingent 
b. Opfølgning på regnskab år-til-dato 
c. Investering i værdipapirer 

4. Anlægsgartner  
5. Næste møde 
6. Evt. 
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Ad 3) Økonomi 
Opkrævningen via Nets/BS er nu gennemført.  

35 husstande har betalt via BS 
23 husstande har betalt via FI 
9 husstande mangler at betale 

Dog er der modtaget 3 indbetalinger, der ikke kan placeres. Men det afklares forhåbentlig når de resterende 
rykkes for betalingen  
 
Kim sender rykkere afsted via mail til de husstande der mangler at betale. 
 
Regnskabet følger budgettet, bortset fra snerydning, der er gået væsentligt over pga. den lange vinter.  
 
Torben og Kim sætter sig sammen for at aftale nærmere omkring vejfond og investering. Det forventes at 
investere iht. budgettet. 
 

Ad 4) Anlægsgartner  
Der trænger voldsomt til lugning i rundkørsler. 
 

Ad 5) Næste møde 
Planlægges til torsdag d. 29. august kl. 20 hos Lasse  
Punkter: Opstart generalforsamling, overdragelse, økonomi 
 

Ad 6) Evt. 
 


